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ID Wat is uw naam?

Woont u in de 

wijk 

Windmolenbroek

?

Woont u 

grenzend 

aan het 

winkelcentr

um?

Bent u 

voorstander van 

het renoveren en 

uitbreiden van het 

winkelcentrum? Zo ja, wat spreekt u aan? Zo nee, wat zijn uw opmerkingen en adviezen? Heeft u verder nog opmerkingen of vragen?

Evaluatie - Online aanwezigen
1 Reactie 1 nee nee ja ziet er netjes uit en zal winkelcentrum een uplift geven nee. heldere en duidelijke presentatie

2 Reactie 2 ja nee ja

De winkelvoorziening voor het Windmolenbroek is nooit meegegroeid met het aantal 

inwoners. Het werd tijd dat er nu eens wat aan gebeurt.

Jammer dat de plannen van enkele jaren geleden om een winkelcentrum centraler in de wijk, 

bij het wijkcentrum in de buurt, niet gerealiseerd kon worden Goede zaak om inwoners via dit soort bijeenkomsten te betrekken bij de ontwikkeling. Vaker doen!

3 Reactie 3 ja ja ja

Voor de grootste wijk van Almelo, is het beslist noodzakelijk het wc op te frissen. Dat komt 

het leefgenot ten goede.

4 Reactie 4 ja ja ja

Voor de grootste wijk van Almelo is 1 supermarkt te weinig. Huidige winkelcentrum is 

verouderd en ziet er niet uit. 

Ik hoop dat wij aan de Zeven Bosjes geen parkeer overlast krijgen zoals op de Schelfhorst. 

Wat dat betreft heb ik gemengde gevoelens wat betreft de uitbreiding. Presentatie was duidelijk en goed georganiseerd. 

5 Reactie 5 ja nee ja aldi op loopafstand

6 Reactie 6 ja nee ja Het mag wel wat moderner.

Jammer dat het een Aldi wordt, deze zitten er genoeg in de nabije omgeving. Liever hadden 

we de Lidl of Nettorama gezien, deze zitten niet in de omliggende wijken.

Daarnaast zou een speeltoestel voor jonge kinderen nog wel een toevoeging zijn op het 

binnenplein, in een hoekje in het zicht van de zitplaatsen o.i.d. Jullie benoemen dat er een 

speeltuin aangrenzend is, maar deze is absoluut niet voor jonge kinderen. Voor hun wordt 

het aanzienlijk leuker om mee te gaan naar de winkel als ze tussendoor even kunnen spelen.

7 Reactie 7 ja ja ja

Het winkelcentrum zal er een stuk beter uit zien en het is fijn een ander soort supermarkt 

erbij.

In de huidige situatie fietst iedereen te pas en te onpas door het winkelcentrum. Ik begrijp 

dat er fietsenrekken bij de Aldi komen maar niet in de rest van het winkelcentrum.  Daardoor 

blijft iedereen er maar doorheen fietsen. Is daar nu geen oplossing voor? Ik ben zelf al een 

paar keer bijna aangereden door fietsers. Dat bordje met verboden te fietsen helpt absoluut 

niet. Een oplossing zou fijn zijn.

Evaluatie - Fysiek aanwezigen
8 Reactie 8 nee nee ja

9 Reactie 9 ja nee ja Frisse uitstraling gevels e.d. & nieuwe bestrating / inrichting let op routing bevoorrading vrachtverkeer winkels!

10 Reactie 10 nee nee ja

Wij staan met onze visverkoopwagen op de hoek Gors-Zevenbosjes. Mijn vraag was of ik 

geen hinder zou ondervinden met het bord van de Aldi en dat er geen containers op onze 

plaats.

11 Reactie 11 ja nee ja Veel groen & Goede uitstraling & Aldi groen aan de achterkant

Tip: let op bij de werkzaamheden dat ook mensen met rollators en scootmobielen veilig en 

makkelijk een winkel in kunnen.

12 Reactie 12 ja ja nee

Wat is de noodzaak van een extra supermarkt? Geen uitbreiding woonwijk + geen extra 

inwoners. Een bestaande Aldi staat op hemelsbreed minder dan 500 m.De parkeerplaats is 

nu (de afgelopen 20 jaar) nooit voor 100% gevuld.

13 Reactie 13 ja nee ja

Ordelijker winkelcentrum & Aanzuigende werking door Aldi & Drukker en gezelliger 

winkelcentrum

14 Reactie 14 ja nee ja Verbetering nee


